
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora S³awomira Kowalskiego

na 45. posiedzeniu Senatu
w dniu 3 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z otrzymanymi przez Kuratorium Oœwiaty w Katowicach grantami na realizacjê dwóch

projektów „Leonardo da Vinci. Wymiana doœwiadczeñ na temat promocji i modernizacji kszta³cenia za-
wodowego uczniów w województwie œl¹skim” oraz „Comenius Regio. Uczenie siê przez ca³e ¿ycie”, zaak-
ceptowanymi przez Fundacjê Rozwoju Systemu Edukacji, zwracam siê z proœb¹ o wyjaœnienie
nastêpuj¹cych kwestii: jak¹ drog¹, zgodnie z prawem, powinno otrzymaæ siê grant – bezpoœrednio od
FRSE, czy za poœrednictwem Ministerstwa Finansów; jaki rodzaj konta bankowego jest w³aœciwy dla
przyjêcia omawianych œrodków?

Ze wzglêdu na wymienione niejasnoœci niemo¿liwe jest zawarcie umów na realizacjê projektów.

£¹czê wyrazy szacunku
S³awomir Kowalski




